
Protokół Nr 116

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 5 października 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 111, Nr 112, Nr 113

oraz Nr 114.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 1, 2, 3, 4, 6, 7, 8 i 9,

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego

w trybie przetargu nieograniczonego, którego przedmiotem jest:

"Zakup materiałów ochrony osobistej i wyposażenie stanowisk pracy

pracowników zaangażowanychw walkę z pandemią COVID-19 (zam.

podzielone na 9 części),

b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej dotyczącej postępowania prowadzonego w trybie

przetargu nieograniczonego o udzielenie zamówienia publicznego,

którego przedmiotem jest: "Wymiana wykładzin podłogowych

w pomieszczeniach Starostwa Powiatowego w Końskich" - 2 uchwały.

4. Sprawy różne.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał czy są uwagi, bądź

propozycje do zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły Nr 111, Nr 112, Nr 113 oraz Nr 114.

Ad.3

a) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyboru najkorzystniejszej oferty w Części 1, 2, 3, 4, 6, 7, 8 i 9,

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego

w trybie przetargu nieograniczonego, którego przedmiotem jest: "Zakup

materiałów ochrony osobistej i wyposażenie stanowisk pracy pracowników

zaangażowanych w walkę z pandemią COVID-19 (zam. podzielone na 9

części)

Część 1 - Zakup masek chirurgicznych,

Część 2 - Zakup masek typu FFP2,

Część 3 - Zakup masek typu FFP 3,

Część 4 - Zakup gogli ochronnych,

Część 5 - Zakup osłon na buty,

Część 6 - Zakup przyłbic z ochroną twarzy (wielorazowego użytku),

Część 7 - Zakup środków do dezynfekcji powierzchni,

Część 8 - Zakup środków do dezynfekcji rąk,

Część 9 - Zakup środków do dezynfekcji z jonami srebra

na potrzeby projektu pn. "Końskie zdrowie zapobieganie,

przeciwdziałanie i zwalczanie COVID - 19 w powiecie koneckim"

w ramach naboru Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020, współfinansowanego

z Europejskiego Funduszu Społecznego.
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Pani Naczelnik poinformowała, że Część 5 przedmiotowego zamówienia

t.j. zakup osłon na buty została unieważniona z uwagi na brak ofert. W przypadku

pozostałych ofert do wszystkich oferentów zwrócono się o wyjaśnienia rażąco

niskiej ceny. Wyjaśnienia takie zostały udzielone. Zwróciła uwagę, że szacunku

zamówienia dokonano w oparciu o ceny, jakie płacił Zespół Opieki Zdrowotnej

za w/w asortyment. Obecnie cena na te produkty jest niższa. W związku z tym

powstały oszczędności poprzetargowe, z wyjątkiem zamówienia w Części 9.

Podkreśliła, że jest to jedyna ofelia, która przekroczyła założoną cenę.

Zaproponowała, aby przesunąć brakującą kwotę z powstałych oszczędności.

Zarząd wyraził zgodę na proponowane rozwiązanie oraz jednogłośnie

podjął uchwałę Nr 119/2020 w przedmiotowej sprawie.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła dwa projekty uchwał Zarządu w sprawach:

b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej dotyczącej postępowania prowadzonego w trybie przetargu

nieograniczonego o udzielenie zamówienia publicznego, którego

przedmiotem jest: "Wymiana wykładzin podłogowychw pomieszczeniach

Starostwa Powiatowego w Końskich", Zapoznała Zarząd z przygotowaną

dokumentacją przetargową oraz zaproponowała skład osobowy Komisji

Przetargowej. Oznajmiła, że najważniejszym kryterium wyboru jest cena

60%,40% to okres udzielonej gwarancji.

Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu

Pan Roman Sulgostowski udzielił wyjaśnień dotyczących proponowanej

wykładziny. Oznajmił, że będzie to wykładzina heterogeniczna, podzielona na

warstwy, klejona do posadzki.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski nadmienił, aby zwrócić uwagę,

by wybrana wykładzina nie wydzielał nieprzyjemnego, szkodliwego zapachu.
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Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pan Roman Sulgostowski stwierdził, że wykładzina jest przeznaczona do

użytkowania w pomieszczeniach biurowych i posiada wymagane atesty

i certyfikaty.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 120/2020 oraz Nr 12112020

w przedmiotowych sprawach.

Ad.3

W sprawach różnych:

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o terminy związane

z ogłoszonym postępowaniem na wymianę pokrycia dachu oraz remont

dachu dwóch budynków szkolnych Zespołu Szkół Ponadpodstawowych

Nr 2 w Końskich.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek odpowiedziała, że 14 września odbędzie się otwarcie ofert,

30 dni wynosi termin związania ofertą. Poinformowała, że Dyrektor szkoły na

bieżąco śledzi, czy nie wpłynęły zapytania ofertowe.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik wyraził obawy o realizację zadania

przed sezonem zimowym.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek stwierdziła, że po podjęciu decyzji przez Zarząd w kwestii

wykonania i remontu pokryć dachowych budynków szkolnych ZSP Nr 2

w możliwie najkrótszym terminie zostało ogłoszone postępowanie przetargowe.

• Zarząd zapoznał się z wnioskiem Pana Michała Cichockiego - Radnego

Rady Powiatu w Końskich w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu

na 2021 rok oraz lata następne zadań inwestycyjnych drogowych. Zarząd
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postanowił, że rozpatrzy je na etapie realizacji procedury konstrukcji

projektu budżetu powiatu na 2021 rok.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 820 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
\
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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